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Město Pohořelice 
 

Zápis 
z VIII. zasedání zastupitelstva města, konaného dne 12. 10. 2011 

 
Účast zastupitelů: 16 při zahájení, 19 celkem  
Počet přítomných občanů: viz prezenční listina    
Zahájení: 16:00 hodin 
 
ad 1) Zahájení 
 
Zasedání zastupitelstva města Pohořelice (dále jen ZM) svolal, zahájil a řídil starosta města Ing. 
Josef Svoboda. Přivítal přítomné zastupitele a občany a seznámil je s programem zasedání, o 
kterém nechal hlasovat.  
  
Usnesení č. 1/VIII/11: ZM schvaluje program zasedání:      

1. Zahájení 
2. Volba ověřovatelů zápisu, volební komise a zapisovatele  
3. Rozpočtové opatření města Pohořelice č. 3/2011 
4. Žádosti 
5. Různé  
6. Interpelace členů ZM  
7. Diskuse občanů  
8. Závěr 

 Výsledek hlasování: 16 pro  
 
ad 2) Volba volební komise, ověřovatelů zápisu a určení zapisovatele 
 
Usnesení č. 2/VIII/11:  ZM zvolilo do volební komise Mgr. Hrabinu, Mgr. Jamborovou a Petra 
Nováka. ZM zvolilo za ověřovatele zápisu Irenu Šťastnou a Bc. Rouzka.  
ZM vzalo na vědomí určení zapisovatele zápisu Bc. Renatu Babčanovou.    
Výsledek hlasování: 16 pro   
   
Ověřovatelé z minulého zápisu Mgr. Jamborová a I. Šťastná zápis shledaly bez závad a neměly 
k němu žádné připomínky.  
 
Na minulém zasedání ZM bylo uloženo vedení města usnesením č. 4/VII/11 jednat s JMP Net 
s.r.o., Brno o možném zkrácení záruční doby na stavbu „Plynofikace ul. Znojemská v k. ú. 
Pohořelice nad Jihlavou“ do 2.6.2014. Starosta uvedl, že záruční doba je stanovena ve stejné 
délce jako u dodavatele stavby, tudíž její zkrácení považují zástupci firmy JMP Net s.r.o., Brno 
za bezpředmětné.  
  
 
ad 3) Rozpočtové opatření města Pohořelice č. 3/2011 

 
V úvodu místostarosta Bc. Novák v krátkosti popsal změny na straně příjmů a výdajů uvedené 
v rozpočtovém opatření. Požádal zastupitele o vyznačení jedné změny na ř. 101 -224,5 tis. Kč a 
navýšení rezervy na ř. 691 +224,5 tis. Kč. Vyzval zastupitele k případným dotazům. 
 
Zastupitel Ing. Nipprt přednesl zprávu finančního výboru k rozpočtovému opatření č. 3/2011. 
Finanční výbor doporučil toto opatření schválit. 
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Usnesení č. 3/VIII/11:  ZM schvaluje rozpočtové opatření města Pohořelice č. 3/2011. Výsledek 
hlasování: 16 pro. 
 
 
ad 4) Žádosti 
 
ZM jednalo o 17 žádostech, o kterých hlasovalo formou tajného hlasování. Výsledky hlasování 
spolu se sumarizační listinou tvoří přílohu tohoto zápisu. 
 
Diskuse: 
Zastupitel P. Novák – projevil nesouhlas s navrhovanou cenou k žádostem 1, 2 a 3. Myslí si, že 
cena 450 Kč/m2 za pozemky v centru města je nízká. Za tuto cenu prodej nepodpoří. Uvedl, že 
pozemky se mají prodávat za ceny obvyklé, město se má chovat jako správný hospodář, neboť 
rozhoduje o majetku všech občanů, které zastupitelstvo zastupuje.  
Zastupitel M. Votava – pozemky navrhl odprodat za co nejnižší cenu, neboť jsou malé. Jedná se 
o nápravu stavu, neboť tyto pozemky již občané využívají.  
 
Starosta nechal hlasovat o kupní ceně 450 Kč/m2 za odprodej pozemků dle žádosti 1 až 3.  Na 
minulém zasedání se o ceně diskutovalo a k žádnému závěru zastupitelstvo nedošlo. 
Usnesení č. 4/VIII/11:  ZM schvaluje prodejní cenu pozemků v lokalitě Stará obec ve výši 450 
Kč/m2. Jedná se o pozemky, o nichž se bude jednat na tomto zasedání ZM v bodě žádosti 1 - 4. 
Výsledek hlasování: 11 pro, 4 proti (Votava chtěl být jmenovitě zapsán), 1 se zdržel, 1 
nehlasoval    
(dostavil se Dočekal, počet členů 17) 
 
Zastupitel Bc. Rouzek – dotázal se, kdo bude hradit zpracování geometrického zaměření 
pozemků ve Staré Obci.  
Odpověď místostarosty – město zadá zpracování, náklady budou rozpočítány budoucím 
majitelům pozemků.  
Ing. Kudrna – prodej pozemků doporučuje uskutečnit až po demolici „šroťáku“.   
 
Usnesení č. 5/VIII/11:  ZM ukládá starostovi podepsat případné kupní smlouvy o odprodeji 
pozemků ve Staré obci (žádosti č. 1-5) až po demolici objektu bývalého „šroťáku“. Výsledek 
hlasování: 15 pro, 2 se zdrželi 
.  
1. Žádost  ... o odprodej části pozemku p. č. 2177 na ul. Hybešova o výměře cca 3 m2 
Usnesení č. 6/VIII/11:  ZM schvaluje odprodej části pozemku p. č. 2177 na ul. Hybešova o 
výměře cca 3 m2 panu ...  za cenu 450 Kč/m2. Náklady na zaměření pozemku uhradí žadatel 
v poměrné výši. Záměr prodeje byl zveřejněn od 31.5.2011 do 23.6.2011 na úřední desce 
městského úřadu. 
Výsledek hlasování: 16 pro, 3 proti 
 
2. Žádost ... o odprodej části pozemků p. č. 2177, pozemku p.č. 2169, 2171 a 2173 na ul. 
Hybešova o celkové výměře cca 86 m2 
Usnesení č. 7/VIII/11: ZM schvaluje odprodej část pozemku p. č. 2177, pozemky p.č. 2169, 
2171 a 2173 na ul. Hybešova o celkové výměře cca 86 m2 panu ...  za cenu 450 Kč/m2. Náklady 
na zaměření pozemku uhradí žadatel v poměrné výši. Záměr prodeje byl zveřejněn od 
31.5.2011 do 23.6.2011 na úřední desce městského úřadu.  
Výsledek hlasování: 16 pro, 3 proti 
 
3. Žádost ... o odprodej části pozemku p. č. 2177,  pozemku p. č. 2176 a 2185 na ul. Hybešova, 
Pohořelice o výměře cca 115 m2 
Usnesení č. 8/VIII/11:  ZM schvaluje odprodej části pozemku p. č. 2177, pozemek p. č. 2176 a 
2185 na ul. Hybešova, Pohořelice o výměře cca 115 m2 ... za cenu 450 Kč/m2. Náklady na 
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zaměření uhradí žadatel v poměrné výši. Záměr prodeje byl zveřejněn od 31.5.2011 do 
23.6.2011 na úřední desce městského úřadu. 
Výsledek hlasování: 13 pro, 5 proti, 1 se zdržel 
 
4. Žádost  ... o odprodej části pozemku p. č. 2181 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou. Záměr prodeje 
byl zveřejněn od 15.9.2011 do 3.10.2011 na úřední desce městského úřadu. 
K žádosti nebylo přijato usnesení. Žádosti nebylo vyhověno.  Výsledek hlasování: 1 pro, 15 
proti, 2 se zdrželi, 1 neplatný hlas 
 
Diskuse: 
Zastupitel M. Votava – podivil se, že město uvažuje využít pozemek p. č. 2181 jako parkoviště, 
přitom se jedná o stavební parcelu, kde by mohly být postaveny dva rodinné domy a pozemek by 
bylo možné odprodat za tržní cenu.  
Starosta vysvětlil, že parkovací místa nebudou sloužit pouze Ve Café Vedral, ale i ostatním 
občanům, kteří přijedou navštívit město (při slavnostech města, rodičům dětí MŠ apod.)  
Občan Vráblík – dotázal se, zda bude zachována přístupová cesta, když bude prodán pozemek 
p.č. 2186. Jeho rodiče mají zájem o koupi části pozemku p. č. 2181. Myslí si, že uprostřed města 
dělat parkoviště není vhodné, v ostatních městech jsou tyto plochy mimo centrum města. Nevidí 
důvod, proč se tento pozemek má prodávat. Dosavadní parkoviště je podle jeho názoru 
dostačující.  
 
(dostavil se Hájek, počet členů 18) 
 
Zastupitel P. Novák – upozornil, že o využití pozemků města vždy rozhoduje zastupitelstvo. 
Pozemky mají v centru města určitou hodnotu a on se snaží tuto hodnotu zachovat. Nechce, aby 
ZM rozhodovalo podle toho, kdo je s kým kamarád. 
Zastupitel M. Votava – doporučil nynější oplocené parkoviště otevřít, vytvořit parkovací plochu 
pro všechny občany a umístit zde parkovací hodiny.  
Zastupitel Bc. Rouzek – zda byla předložena ze strany pana Vedrala cenová nabídka na odkup 
pozemku, o který žádá.  
Starosta – pan Vedral na své náklady zbudoval mj. i nynější parkoviště, které neslouží jen 
hostům jeho restaurace. Nemyslí si, že by město vybudováním parkoviště nějak poškodil.  
 
5. Žádost ... o odprodej části pozemku p. č. 2186 na ul. Hybešova o celkové výměře 141 m2. 
Záměr prodeje byl zveřejněn od 31.5.2011 do 23.6.2011 na úřední desce městského úřadu. 
K žádosti nebylo přijato usnesení. Žádosti nebylo vyhověno. Výsledek hlasování: 2 pro, 14 
proti, 3 se zdrželi 
 
6. Žádost ... o pronájem nebo odkoupení nebytového prostoru na Vídeňské ul. 847 – levá část 
kotelny, pro využití jako garáž. Záměr prodeje nebyl zveřejněn. Ve věci byl projednáván záměr 
prodeje. 
K žádosti nebylo přijato usnesení. Žádosti nebylo vyhověno. Výsledek hlasování: 2 pro, 16 
proti, 1 se zdržel  
 
(Dostavila se Mgr. Janičatová, počet členů 19) 
 
7. Žádost STAVOSUR, spol. s r.o., Hustopeče, o prodej části pozemku p. č. 800/10 o výměře cca 
130 m2 pro umístění kontejnerů na ocelový a velkoobjemový odpad. Záměr prodeje nebyl 
zveřejněn. Ve věci byl projednáván záměr prodeje. 
Zastupitel Petr Novák uvedl, že dnes na pozemku parkují auta, pokud se pozemek odprodá, zúží 
se i vjezd do sběrného dvora.  
K žádosti nebylo přijato usnesení. Žádosti nebylo vyhověno. Výsledek hlasování: 3 pro 16 proti 
 
8. Žádost  ... o odprodej části pozemku p. č. 847/2 ul. Tyršova o výměře cca 14 m2. Záměr 
prodeje nebyl zveřejněn. Ve věci byl projednáván záměr prodeje. 
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K žádosti nebylo přijato usnesení. Žádosti nebylo vyhověno. Výsledek hlasování: 1 pro, 17 
proti, 1 neplatný hlas 
 
9.  Nabídka  ... na odprodej pozemku č. 48/2 o výměře 62 m2 městu.  
Usnesení č. 9/VIII/11:  ZM schvaluje odkup pozemku p. č. 48/2 o výměře 62 m2 ve vlastnictví ... 
za cenu 300 Kč/m2. 
Výsledek hlasování: 18 pro, 1 se zdržel 
 
10. Záměr odprodeje zahrádek za bytovými domy Československé armády 491 a 493 
Místostarosta blíže popsal jednotlivé pozemky, které mají nynější nájemci zájem odkoupit. 
Radní provedli místní šetření a nyní předkládají ZM návrh hranic pozemků pro jednotlivé 
zájemce. Zájem je odprodat pozemky, které léta občané užívají, cena bude stanovena na příštím 
zasedání ZM. Nyní požádal o schválení záměru odprodeje.  
Usnesení č. 10/VIII/11: ZM schvaluje záměr odprodeje pozemků (zahrádek) za bytovými domy 
Československé armády 491 a 493. Záměr prodeje pozemků bude uveřejněn na úřední desce 
městského úřadu. 
Výsledek hlasování: 18 pro, 1 proti 
 
11. Převod pozemků v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou od ČR-PF ČR 
Usnesení č. 11/VIII/11:  ZM schvaluje úplatný převod pozemků p. č. 2124, 2122/4, 2122/1 a 
2121/1 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou (na ul. Dlouhá) z vlastnictví státu a správy 
Pozemkového fondu ČR do vlastnictví města Pohořelice. 
Výsledek hlasování: 18 pro, 1 proti, 
 
12. Úplatný převod pozemků p. č. 2447/22 a 2448/7 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou (na ul. 
Sportovní) z vlastnictví státu a správy Pozemkového fondu ČR do vlastnictví města Pohořelice   
Usnesení č. 12/VIII/11:  ZM schvaluje úplatný převod pozemků p. č. 2447/22 a 2448/7 v k. ú. 
Pohořelice nad Jihlavou (na ul. Sportovní) z vlastnictví státu a správy Pozemkového fondu ČR 
do vlastnictví města Pohořelice. 
Výsledek hlasování: 18 pro, 1 proti 
 
13. Bezúplatný převod pozemků p. č. 163, 165, 167 a 168 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou 
z vlastnictví státu a správy Pozemkového fondu ČR do vlastnictví města Pohořelice  
Usnesení č. 13/VIII/11:  ZM schvaluje bezúplatný převod pozemků p. č. 163, 165, 167 a 168 
v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou z vlastnictví státu a správy Pozemkového fondu ČR do 
vlastnictví města Pohořelice. 
Výsledek hlasování: 19 pro 
 
14. Převod pozemků pro realizaci PPO od ČR-ÚZSVM 
Usnesení č. 14/VIII/11:  ZM schvaluje bezúplatný převod pozemků p. č. 6805, 6807, 6813, 6815 
a 6824, vše k. ú. Pohořelice nad Jihlavou, z vlastnictví státu a příslušnosti hospodaření 
s majetkem státu Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových do vlastnictví města 
Pohořelice, a to ve veřejném zájmu pro realizaci plánu protipovodňových opatření.¨ 
Výsledek hlasování: 19 pro 
 
15. Bezúplatný převod pozemku p. č. 2532 v k. ú. Smolín od ČR-PF ČR 
Usnesení č. 15/VIII/11:  ZM schvaluje bezúplatný převod pozemku p. č. 2532 v k. ú. Smolín 
z vlastnictví státu a správy Pozemkové fondu ČR do vlastnictví města Pohořelice. 
Výsledek hlasování: 19 pro 
 
16. Bezúplatný převod pozemků  p. č. 2461 a 2462 v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou z vlastnictví 
státu a správy Pozemkového fondu ČR do vlastnictví města Pohořelice 
Usnesení č. 16/VIII/11: ZM schvaluje bezúplatný převod pozemků p. č. 2461 a 2462 v k. ú. 
Pohořelice nad Jihlavou z vlastnictví státu a správy Pozemkového fondu ČR do vlastnictví 
města Pohořelice. 
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Výsledek hlasování: 19 pro 
 
17. Žádost CTP Invest, Humpolec o odprodej části pozemku p. č. 2546/83 o výměře 9162 m2  

v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou. 
Diskuse k žádosti: 
Pan Novodomský – zeptal se, zda je možné prodej podmínit tím, že bude na komunikaci 
umístěno dopravní značení. V současné době jsou tam označeny pouze firmy, hrozí nebezpečí 
dopravních nehod, nejsou přechody pro chodce. Parkuje se zde, vjíždí, vyjíždí a vyhazuje odpad 
kde chce. CTP nemá zájem tuto situaci řešit.  
Ing. Šár, vedoucí odboru dopravy a SH MěÚ, specifikoval podmínky dopravního značení, 
z hlediska komunikace a dopravního značení není potřeba v této lokalitě umístit další dopravní 
značení. V zóně platí pravidlo přednosti zprava. Možnost užívat komunikaci je upravena 
předpisy – k omezení využívání komunikace nemůže po odprodeji pozemků dojít.  
Ing. Ondrová, CTP – mluvila o dopravě v průmyslové zóně. Prověří požadavek pana 
Novodomského z firmy Eaton, týkající se řešení dopravní situace. Informovala o projektu 
výstavby, který firma CTP nyní realizuje. 
Zastupitel Ing. Nipprt – dotázal se, zda budou městu hrozit nějaké závazky či sankce v případě, 
že se prodej neuskuteční.   
Zastupitelka Mgr. Smejkalová – požádala o objasnění příspěvku na úpravu výjezdu 
z průmyslové zóny od CTP Invest. 
Odpověď místostarosty: Společnost CTP Invest se zavázala smlouvou poskytnout příspěvek ve 
výši 9 mil. Kč na vybudování infrastruktury včetně výjezdu z prům. zóny.  
 
Usnesení č. 17/VIII/11: ZM schvaluje odprodej části pozemku p. č. 2546/83 o výměře 9162 m2 

v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou společnosti CTP Invest, Humpolec za podmínek stanovených 
ve smlouvě o budoucích kupních smlouvách. Záměr prodeje byl zveřejněn od 15.9.2011 do 
3.10.2011 na úřední desce městského úřadu. 
Výsledek hlasování: 15 pro, 4 proti 
 
 
ad 5) Různé  
  
Privatizace bytového fondu – 2. nabídka ke koupi bytu stávajícím nájemcům z II. vlny 
privatizace 
Usnesení č. 18/VIII/11:  ZM schvaluje privatizaci bytového fondu – 2. nabídka ke koupi bytu 
stávajícím nájemcům z II. vlny privatizace. Jedná se o byt č. 142/5 v Nové Vsi manž. Vildovým 
a byt č. 238/2 ul. Cukrovarská paní J.Dufkové. 
Výsledek hlasování: 19 pro  
 
Žádost ... o možnost odkupu bytové jednotky, nám. Svobody 843 ... 
K žádosti nebylo přijato usnesení. Žádosti nebylo vyhověno. Výsledek hlasování: 19 proti   
 
Dodatek ke smlouvě o zajištění financování systému IDS JMK 
Usnesení č. 19/VIII/11: ZM schvaluje uzavření Dodatku ke smlouvě o zajištění financování 
systému IDS JMK s Jihomoravským krajem.  
Výsledek hlasování: 19 pro 
 
Smlouva o účasti na Programu 129 120 – protipovodňová opatření 
Usnesení č. 20/VIII/11:  ZM schvaluje Smlouvu o účasti na Programu 129 120 – 
protipovodňová opatření, uzavíranou mezi Městem Pohořelice, Povodím Moravy, s.p. a ČR-
Ministerstvem zemědělství ČR. 
Výsledek hlasování: 17 pro, 2 se zdrželi 
 
Revokace usnesení - odprodej plynárenského zařízení – plynovod na ulici Sportovní. 
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Diskuse: 
Pan Novodomský – podle čeho byla stanovena kupní cena plynovodu původní a cena současná 
Odpověď starosty – kupní cenu stanovilo JMP Net před třemi lety, odprodej se však 
neuskutečnil, v současné době plynárny změnily způsob stanovení ceny a cena byla stanovena 
nově.  
Zastupitel Bc. Rouzek – zda je plynovod někým využíván 
Odpověď starosty – v současné době není žádný odběr 
Usnesení č. 21/VIII/11:  ZM schvaluje uzavření kupní smlouvy č. 1209000740/162738 s JMP 
Net, s.r.o., Brno o úplatném převodu STL plynovodu, I. a II. etapa, ul. Sportovní, k. ú. 
Pohořelice, dimenze PE DN 160 v délce 355,9 m za cenu 199.544,- Kč bez DPH. Záměr 
prodeje byl zveřejněn od 1.9. do 17.9.2008. Tímto usnesením revokuje usnesení č. 24/XVI/08. 
Výsledek hlasování: 17 pro, 2 se zdrželi 
 
Demolice trafostanice v areálu bývalých kasáren – bude nahrazena jiným zařízením 
v bezprostřední blízkosti. 
Usnesení č. 22/VIII/11: ZM pověřuje místostarostu, aby požádal stavební úřad o nařízení 
demolice objektu bez č.p./č.e. tech. vyb. na pozemku p. č. 389/17 v k. ú. Pohořelice nad 
Jihlavou. Jedná se o objekt trafostanice v areálu bývalých kasáren. 
Výsledek hlasování: 19 pro    
 
Místostarosta předložil žádost o schválení záměru prodeje budovy včetně pozemku „Smolín čp. 
27“ – opakované zveřejnění. Zároveň požádal o stanovení min. kupní ceny. 
Diskuse: 
Zastupitel P. Novák – zda byla využita i jiná inzerce  
Odpověď místostarosty: Nebyla využita žádná jiná inzerce, pouze webové stránky města. 
Domnívá se, že je vhodnější, aby budovu odkoupil místní občan, který bude mít větší zájem na 
opravě budovy, než  občan, který ve Smolíně nebydlí. Uvedl, že budova je staticky narušena, že 
je nutná pro zachování její statiky investice cca 1,2 mil. Kč, a to se ještě nejedná o rekonstrukci. 
I toto je jedním z důvodu, proč nabízená kupní cena je nižší. 
Usnesení č. 23/VIII/11: ZM schvaluje zveřejnit záměr odprodeje budovy Smolín č.p. 27 včetně 
pozemku p. č. 158/1 a části pozemku p.č. 159 v k.ú. Smolín za minimální cenu 920 tis. Kč.  
Výsledek hlasování: 18 pro, 1 nehlasoval 
 
Plán zasedání ZM a schůzí RM do konce roku 2012. 
Usnesení č. 24/VIII/11: ZM vzalo na vědomí plán zasedání ZM a schůzí RM do konce roku 
2012. 
Výsledek hlasování: 19 pro 
 
Zastupitelka Mgr. Smejkalová přednesla zprávu o činnosti kontrolního výboru. Kontrolní výbor 
doporučil, aby občané byli více informování o provozu sběrného dvora, do zpravodaje dát 
zprávu o finančním příspěvku od firmy Eko-kom městu za třídění odpadu. Kontrolní výbor 
kontroloval poplatky za svoz odpadů a za psy.   
Usnesení č. 25/VIII/11: ZM vzalo na vědomí zprávu kontrolního výboru.  
Výsledek hlasování: 19 pro 
 
Ing. Nipprt – uvedl, že se finanční výbor zabýval náklady na vybudování kruhové křižovatky na 
vjezdu do průmyslové zóny a možnými příjmy v dané lokalitě (příspěvek od CTP, příjem za 
prodej pozemků). 
 
ad 6) Interpelace členů ZM  
  
zastupitel P. Novák – doporučil vyjasnit systém hlasování o žádostech s právníkem města.  
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zastupitel Mgr. Hrabina – seznámil přítomné s vyřešením parkování u restaurace v Moravské 
Nové Vsi a doporučil podobné řešení i na ul. Hybešové u šroťáku po jeho demolici. 
 
Místostarosta – uvedl, že i občané bydlící v těsné blízkosti šroťáku ve Staré obci nemají námitky 
proti zbudování parkoviště na ul. Hybešova, pan Ing. Vedral dokonce nabídl pomoc při 
zbudování parkoviště. 
 
zastupitel Ing. Nipprt – dotaz, co se plánuje s objektem bývalé MŠ v Nové Vsi, budova je ve 
špatném stavu,  
- byl požádán občany z Nové Vsi o vyrovnání komunikace, např. štěrkem, u domu paní 

Mandíkové. 
Odpověď starosty – srovnání cesty provedou pracovníci údržby města. Budova bývalé MŠ je 
využívána kroužkem SVČ, nahoře je obecní byt. K objektu byl přiveden veřejný vodovod, který 
dosud není zkolaudován, v budoucnu bude napojen na splaškovou kanalizaci, postupně se 
plánuje jeho oprava, vše závisí na finančních možnostech města. Budova bude i nadále sloužit 
pro potřeby místních občanů.  
 
zastupitelka Mgr. Smejkalová – upozornila, že na ul. Hybešova vedle Ve Café Vedral a vchodem 
do MŠ je díra v komunikaci,  
- zda došlo k jednání ohledně cesty – chodníku  na hřbitově. 
Odpověď starosty – vybudování – oprava cesty na hřbitově je možná pouze štěrkem tak, aby 
nešlo k poškození kořenů stromů (to by hrozilo, pokud by se pěšina zpevňovala zámkovou 
dlažbou). 
 
 
ad 7) Diskuse občanů 
 
Občanka p. Horychová – předala petici občanů z Pohořelic a okolí, která obsahuje nesouhlas s 
odprodejem budovy bývalého hotelu Pfann. Upozornila na nejistotu nájemců, kteří zde mají své 
provozovny, s jejich dalším podnikáním, nemohou se dál podnikatelsky rozvíjet.  
Odpověď starosty – bude zadána studie na možnost využití budovy. Poté budou stanoveny 
podmínky jejího využití. V nejbližší době, min. půl roku, se určitě nebude řešit odprodej této 
budovy.  
 
Zastupitelka I. Šťastná – požádala o seznámení s peticí všechny zastupitele 
Odpověď starosty – text petice bude naskenován a zaslán zastupitelům emailem.  

 
 
ad 8) Závěr   
 
Závěr VIII. zasedání ZM provedl starosta Ing. Josef Svoboda v čase 19:25 hod.  
 
 
 
 
Ing. Josef Svoboda 
starosta města 
 
Ověřovatelé zápisu:   Irena Šťastná  .................................................... 
 
     Bc. Miloš Rouzek ..…........................................ 
 
Zapsal a zpracoval: Bc. Renata Babčanová  
Zápis zpracován:  13.10.2011  
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Přílohy:      - prezenční listina zastupitelů a občanů 
 - rozpočtové opatření č. 3/2011  

 - žádosti 
 - sumarizační listina spolu s výsledky hlasování 
 - zpráva kontrolního výboru  


